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2023-2024 学年江苏省南京市江宁区五年级（上）期中英语试卷

一、听力部分。（28 分）

1．（8分）听录音，选出你所听到的内容。（听两遍）

（1）A.soup B.soft C.stop

（2）A.forest B.first C.finger

（3）A.give B.group C.great

（4）A.three B.their C.thirty

（5）A.wet B.wings C.with

（6）A.hard B.help C.hobby

（7）A.play the piano B.play basketball C.play table tennis

（8）A.polar bears B.kangaroos C.bald eagles

2．（8分）听录音，判断所听内容是否与图意相符，相符的打"√"，不相符的打"×"。（听两遍）

3．（6分）听录音，根据所听问题选择正确的应答。（听两遍）

（1）A.My father likes cars. B.He likes playing basketball. C.She likes drawing.

（2）A.Yes，they do. B.No.She has a bird. C.Yes，she does.

（3）A.There are two. B.They're in the playground. C.Yes，there are.

（4）A.I like parrots. B.I like making dolls. C.A toy parrot，please.

（5）A.It's in the computer room. B.It's on the first floor. C.They're on the first floor.

（6）A.Yes，it is. B.No，there aren't. C.There are some students.

4．（6分）听录音，根据所听对话及问题选择正确答案。（听两遍）
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（1）A.There are eighteen. B.There are twenty. C.There are thirty﹣eight.

（2）A.Nancy. B.Nancy's brother. C.Nancy's sister.

（3）A.A bird. B.Two books. C.Two birds.

（4）A.In the computer room. B.In the park. C.In the music room.

（5）A.It's a parrot. B.It's a panda. C.It's a bear.

（6）A.Big nose and small eyes. B.Small eyes and long ears. C.Big eyes and small ears.

二、根据句意，选择适当的内容填空。（每小题 1 分，共 10 分）

5．（1分）Don't push （he/him）! It's too high.

6．（1分）There is a river （behind/under） my house.I like playing there with my sister.

7．（1分）That is Mike's lovely dog.It （have/has） four short legs.

8．（1分）Look，there is some （hamburgers/rice） on the table.Would you like to eat？

9．（1分）I don't like shopping.My brother doesn't like it， .（too/either）

10．（1分）Don't eat this bowl of soup.It is （too hot/just right）.

11．（1分）It's time for PE lesson.Let's go to the （playground/computer room） now.

12．（1分） It has a big mouth and it can talk as a man.It is a （rabbit/parrot）.

13．（2分）— （Do/Does）Mary and her sister like watching films？

—No.They like （play /playing） the piano.

三、根据句意，选择适当的短语完成句子，注意大小写。（每题 1 分，共 10 分）

14．（5分）根据句意，选择适当的短语完成句子，注意大小写。

so heavy a short tail show…around comes out one…the

other

（1）When the summer sun ，the rubber duck carries an umbrella.

（2）The rabbit has big red eyes and .

（3）Sam is on the swing.He is .Bobby can't push him.

（4）I have two cute pets. is a fish， is a dog.

（5）Miss Li is new here.Let's her our school.

15．（5分）根据句意，选择适当的短语完成句子，注意大小写。

go to the cinema for dinner computer room cold and wet in


